

משרד האוצר - האגף לשכר והסכמי עבודה
משכורת משולבת בש"ח לחודש לזירוג עובדים סוציאליים
בתוקף מ - 01/06/06

שנת ותק	דרגות												
	א	א1	א	ב	ג	ד	ה	ו	ז	ח	ט	י	יא
0	5,306.72	4,780.82	4,307.05	3,951.42	3,625.16	3,325.84	3,137.58	2,988.17	2,845.87	2,710.36	2,498.84	2,391.22	2,299.26
1	5,678.19	5,115.48	4,608.54	4,228.02	3,878.92	3,558.64	3,357.21	3,197.34	3,045.09	2,900.08	2,673.75	2,558.61	2,460.21
2	6,075.66	5,473.56	4,931.14	4,523.98	4,150.45	3,807.75	3,592.22	3,421.16	3,258.24	3,103.09	2,860.92	2,737.71	2,632.42
3	6,500.96	5,856.71	5,276.32	4,840.66	4,440.98	4,074.29	3,843.68	3,660.64	3,486.32	3,320.30	3,061.18	2,929.35	2,816.69
4	6,956.03	6,266.68	5,645.66	5,179.51	4,751.85	4,359.49	4,112.73	3,916.88	3,730.36	3,552.72	3,275.46	3,134.41	3,013.86
5	7,442.95	6,705.35	6,040.86	5,542.08	5,084.48	4,664.66	4,400.62	4,191.06	3,991.49	3,801.42	3,504.75	3,353.81	3,224.83
6	7,591.81	6,839.46	6,161.67	5,652.92	5,186.17	4,757.95	4,488.64	4,274.89	4,071.32	3,877.44	3,574.84	3,420.89	3,289.33
7	7,743.64	6,976.25	6,284.91	5,765.98	5,289.89	4,853.11	4,578.41	4,360.38	4,152.74	3,954.99	3,646.34	3,489.31	3,355.12
8	7,898.52	7,115.77	6,410.61	5,881.29	5,395.69	4,950.17	4,669.98	4,447.59	4,235.80	4,034.09	3,719.27	3,559.09	3,422.22
9	8,056.49	7,258.09	6,538.82	5,998.92	5,503.60	5,049.17	4,763.38	4,536.54	4,320.51	4,114.77	3,793.65	3,630.28	3,490.66
10	8,217.62	7,403.25	6,669.59	6,118.90	5,613.67	5,150.16	4,858.64	4,627.27	4,406.92	4,197.07	3,869.52	3,702.88	3,560.48
11	8,381.97	7,551.31	6,802.99	6,241.28	5,725.95	5,253.16	4,955.82	4,719.82	4,495.06	4,281.01	3,946.91	3,776.94	3,631.69
12	8,465.79	7,626.83	6,871.02	6,303.69	5,783.21	5,305.69	5,005.38	4,767.02	4,540.01	4,323.82	3,986.38	3,814.71	3,668.00
13	8,550.45	7,703.10	6,939.73	6,366.73	5,841.04	5,358.75	5,055.43	4,814.69	4,585.41	4,367.06	4,026.25	3,852.86	3,704.68
14	8,635.95	7,780.13	7,009.12	6,430.39	5,899.45	5,412.34	5,105.98	4,862.83	4,631.27	4,410.73	4,066.51	3,891.38	3,741.73
15	8,722.31	7,857.93	7,079.21	6,494.70	5,958.44	5,466.46	5,157.04	4,911.46	4,677.58	4,454.84	4,107.18	3,930.30	3,779.15
16	8,809.53	7,936.51	7,150.01	6,559.64	6,018.03	5,521.13	5,208.61	4,960.58	4,724.35	4,499.39	4,148.25	3,969.60	3,816.94
17	8,897.63	8,015.87	7,221.51	6,625.24	6,078.21	5,576.34	5,260.70	5,010.18	4,771.60	4,544.38	4,189.73	4,009.30	3,855.11
18	8,986.60	8,096.03	7,293.72	6,691.49	6,138.99	5,632.10	5,313.31	5,060.28	4,819.31	4,589.82	4,231.63	4,049.39	3,893.66
19	9,076.47	8,176.99	7,366.66	6,758.41	6,200.38	5,688.42	5,366.44	5,110.89	4,867.51	4,635.72	4,273.94	4,089.88	3,932.60
20	9,167.24	8,258.76	7,440.33	6,825.99	6,262.39	5,745.31	5,420.10	5,162.00	4,916.18	4,682.08	4,316.68	4,130.78	3,971.92
21	9,258.91	8,341.35	7,514.73	6,894.25	6,325.01	5,802.76	5,474.31	5,213.62	4,965.34	4,728.90	4,359.85	4,172.09	4,011.64
22	9,351.50	8,424.76	7,589.88	6,963.20	6,388.26	5,860.79	5,529.05	5,265.75	5,015.00	4,776.19	4,403.45	4,213.81	4,051.76
23	9,445.01	8,509.01	7,665.78	7,032.83	6,452.14	5,919.39	5,584.34	5,318.41	5,065.15	4,823.95	4,447.48	4,255.95	4,092.27
24	9,539.46	8,594.10	7,742.43	7,103.16	6,516.66	5,978.59	5,640.18	5,371.59	5,115.80	4,872.19	4,491.96	4,298.51	4,133.20
25	9,634.86	8,680.04	7,819.86	7,174.19	6,581.83	6,038.37	5,696.58	5,425.31	5,166.96	4,920.91	4,536.88	4,341.49	4,174.53
26	9,731.20	8,766.84	7,898.06	7,245.93	6,647.65	6,098.76	5,753.55	5,479.56	5,218.63	4,970.12	4,582.25	4,384.91	4,216.27
27	9,828.52	8,854.51	7,977.04	7,318.39	6,714.12	6,159.74	5,811.09	5,534.36	5,270.81	5,019.82	4,628.07	4,428.76	4,258.44
28	9,926.80	8,943.05	8,056.81	7,391.57	6,781.27	6,221.34	5,869.20	5,589.70	5,323.52	5,070.02	4,674.35	4,473.05	4,301.02
29	10,026.07	9,032.48	8,137.37	7,465.49	6,849.08	6,283.56	5,927.89	5,645.60	5,376.76	5,120.72	4,721.09	4,517.78	4,344.03
30	10,126.33	9,122.81	8,218.75	7,540.14	6,917.57	6,346.39	5,987.17	5,702.06	5,430.52	5,171.93	4,768.30	4,562.95	4,387.47
31	10,227.59	9,214.04	8,300.94	7,615.54	6,986.74	6,409.86	6,047.04	5,759.08	5,484.83	5,223.65	4,815.99	4,608.58	4,431.35
32	10,329.87	9,306.18	8,383.95	7,691.70	7,056.61	6,473.95	6,107.51	5,816.67	5,539.68	5,275.88	4,864.15	4,654.67	4,475.66
33	10,433.17	9,399.24	8,467.78	7,768.62	7,127.18	6,538.69	6,168.58	5,874.83	5,595.07	5,328.64	4,912.79	4,701.22	4,520.42
34	10,537.50	9,493.23	8,552.46	7,846.30	7,198.45	6,604.08	6,230.27	5,933.58	5,651.02	5,381.93	4,961.91	4,748.23	4,565.62
35	10,642.88	9,588.16	8,637.99	7,924.77	7,270.43	6,670.12	6,292.57	5,992.92	5,707.53	5,435.75	5,011.53	4,795.71	4,611.28
36	10,696.09	9,636.11	8,681.18	7,964.39	7,306.79	6,703.47	6,324.04	6,022.88	5,736.07	5,462.93	5,036.59	4,819.69	4,634.33
37	10,749.57	9,684.29	8,724.58	8,004.21	7,343.32	6,736.99	6,355.66	6,053.00	5,764.75	5,490.24	5,061.77	4,843.79	4,657.57
38	10,803.32	9,732.71	8,768.21	8,044.23	7,380.04	6,770.67	6,387.43	6,083.26	5,793.58	5,517.69	5,087.08	4,868.01	4,680.79
39	10,857.33	9,781.37	8,812.05	8,084.45	7,416.94	6,804.53	6,419.37	6,113.68	5,822.54	5,545.28	5,112.52	4,892.35	4,704.20
40	10,911.62	9,830.28	8,856.11	8,124.88	7,454.02	6,838.55	6,451.47	6,144.25	5,851.66	5,573.01	5,138.08	4,916.81	4,727.72

בתוקף מ - 01/06/06

לעובדים ברמות יא' - ט' משולמת גם תוספת מחוץ לטבלה בשיעור 3.3% מהשכר המשולב

הערות:

הוותק בטבלה מחושב על בסיס העקרונות הבאים:

1. חישוב התוספת לכל שנת ותק יהיה כאחוז מהשכר המשולב בשנת הוותק הקודמת לה.

2. שיעור התוספת לכל שנת ותק בכל הדרגות יהיה כדלקמן:

משנה 1 עד שנה 5 - 7.0%
משנה 6 עד שנה 11 - 2.0%
משנה 12 עד שנה 35 - 1.0%
משנה 36 ואילך - 0.5%